
2025D25111 Lijst van vragen

De vaste commissie voor Financiën heeft een aantal vragen voorgelegd
aan de Minister van Financiën over het Jaarverslag Ministerie van
Financiën en Nationale Schuld 2024 (Kamerstuk 36 740-IX, nr. 1).

De voorzitter van de commissie,
Nijhof-Leeuw

Adjunct-griffier van de commissie,
Van der Steur
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Nr Vraag

1 Wat is de reden voor de hogere afdrachten vanuit de Staatsloterij?
Betekent dit ook dat de afdrachten van de Nederlandse Loterij aan de
beneficianten hoger zijn geweest?

2 Wat is het beleid ten aanzien van wisselkoerseffecten? Hoe worden
risico’s gemitigeerd c.q. afgedekt? Welke opties zijn daar mogelijk
c.q. eerder afgewogen?

3 Wat zijn de gevolgen van de wisselkoerseffecten op de verschillende
garanties effectief voor de begroting c.q. het EMU-saldo?

4 Waarom is in 2024 niet de volledige faciliteit voor de exportkrediet-
verzekering (ekv) benut, waardoor het plafond in de begroting naar
beneden is bijgesteld? Waarom zijn de ontvangen premies ekv later
uitgevallen dan geraamd?

5 Wat is het hoofddoel van de ekv? Het hoofddoel is toch niet
vergroening, zoals lijkt te worden gesteld met de zin «De ekv-faciliteit
is namelijk een krachtig en kostendekkend instrument om bedrijven
te helpen om groene exporttransacties mogelijk te maken»?

6 Wat zijn de gevolgen geweest voor de Nederlandse bedrijven, het
Nederlandse vestigingsklimaat en het gelijke speelveld van het
COP26-beleid?

7 Welke Nederlandse bedrijven kunnen nu niet meer gebruik maken
van het ekv-instrument die dat voorheen wel konden?

8 Hoe komt de evaluator tot de conclusie dat er momenteel geen
dwingende en dringende redenen zijn voor aanpassing van de
huidige geldende uitzonderingen? Waaraan is dit getoetst?

9 Wat zijn de verschillen tussen ekv in Nederland en in andere
OESO-landen? Wat gaat er gebeuren om het gelijke speelveld te
herstellen?
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